

《说唱歌手Enchanting去世，年仅26岁》

说唱歌手Enchanting去世，年仅26岁。

她曾是Gucci Mane旗下1017厂牌的艺人。虽然死因未明，但据悉她曾努力戒除药物，遗憾的是未能成功。她姐姐Kay Jay虽一度否认她的离世，但最终还是确认了这一悲痛的消息。



Rapper Enchanting has reportedly died at the age of just 26, after being taken off life support.

据报道，说唱歌手Enchanting在停止生命维持系统后去世，年仅26岁。

The Texan musical act, real name Channing Nicole Larry, was until recently signed to Gucci Mane 's 1017 label.

这位来自德克萨斯州的音乐人，本名钱宁·妮可·拉里(Channing Nicole Larry)，直到最近还与Gucci Mane的1017厂牌签约。

Although no cause of death has been confirmed or formally announced, a representative from her management told The Shade Room: ' She came to my house the last four days to get clean. She tried her best and I did everything I could to help her, she tried. '

虽然死因尚未得到确认或正式公布，但她的管理层代表向The Shade Room透露：“她最后四天来到我家清理（药物）。她尽了最大努力，我也尽我所能帮助她，她努力了。”

The outlet added that Larry was understood to have been in ‘critical condition’ after a reported overdose.

该媒体报道称，拉里在过量服用药物后被理解为处于“危重状态”。

Larry’s sister Kay Jay had earlier on Tuesday denied rumours that Larry had died as speculation began to spread.

拉里的姐姐Kay Jay在周二早些时候否认了拉里去世的传闻，因为猜测开始传播。

However, hours later she returned to social media to post what appeared to be a tribute, a photo of them together with a broken heart emoji and the caption: ‘I love you girl.’

然而，几个小时后，她回到社交媒体发布了一张似乎是致敬的照片，一张他们一起的照片，并配上一个心碎的表情符号和标题：“我爱你，女孩。”

Mane was also among the number of people paying tribute to the singer, sharing a photo of her on his Instagram and writing: ‘So sad to have to say R.I.P to such a great young lady a true star we gone all miss you Chant @luvenchanting.’

Mane也是众多悼念这位歌手的人之一，他在Instagram上分享了一张她的照片，并写道：“如此悲伤，不得不说再见给这样一个伟大的年轻女孩，一个真正的明星，我们都会想念你，Chant @luvenchanting。”

The pair had previously collaborated together on Mane’s compilation tape, Gucci Mane Presents: So Icy Summer.

这对搭档之前曾在 Mane 的汇编磁带《Gucci Mane Presents: So Icy Summer》上有过合作。

‘Wish I could go back in time,’ added rapper Drebae, sharing a clip of himself with Larry. ‘These moments were everything. We love you Enchanting.’

“真希望我能回到过去，”说唱歌手德雷贝补充道，同时分享了一段自己与拉里的视频。“这些时刻就是一切。我们爱你，迷人的Enchanting。”

He had previously tweeted: ‘RIP Enchanting. Only 26 years old & such a beautiful & kind soul. Heaven gained another angel.’

他之前在推特上说：“迷人的Enchanting，安息吧。你才26岁，如此美丽善良的灵魂。天堂又多了一位天使。”

Fans had also rushed to share their sympathies with Kay Jay, with Valerie Williams responding: ‘ So sorry for your loss praying to your family. ’

粉丝们也纷纷向凯·杰表示同情，瓦莱丽·威廉姆斯回应道：“对你的损失深表遗憾，为你的家人祈祷。”

Larry’s songs included Luv Scarred, Needy and Keep It Playa, and the musician also had an active OnlyFans account.

拉里的歌曲包括《爱情伤痕》、《需求》和《保持游戏》，这位音乐家还有一个活跃的 OnlyFans 账户。

She started her musical career after high school and a short stint working doing hair and nails before being inspired by her beginnings in the church choir.

高中毕业后，她开始做音乐和美发美甲的短工，后来在教堂唱诗班的启发下开始了她的音乐生涯。

愿这位年轻有才华的歌手在天堂安息，她的音乐将永远被我们铭记。生命短暂，珍惜每一天。

重点词汇：

life support: 生命维持系统

musical act: 音乐人

label: 唱片公司

overdose: 药物过量

critical condition: 危重状态

compilation tape: 汇编磁带

stint: 短暂的工作或任职

choir: 唱诗班

